
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 18. 9. 2017 

Místo: vinárna u Šemberů, Bučovice  

Čas jednání: 18:15 – 21:00 

Účast: Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Jaroslav Hála, Pavel Rochovanský, Jan Stavělík 

Omluven: Jan Šťastník 

Host: Petr Šíma, Pavel Brückner, Michal Havelka 

 
 
Program jednání 
 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Materiály z komisí ČFbU 
4) Rozvojový plán regionu 
5) Zprávy z jednání regionálních komisí 
6) Regionální výběry 
7) LK - nastavení systému řízení ligových soutěží mezi sekr. a LK 
8) Informace sekretariátu o školení (rozhodčích, sekretářů) 
9) Čerpání rozpočtu 2017 
10) Nastavení rozpočtu 2018 – první nástin 
11) EFT 2018 - Brno 
12) Různé 
 

 

Ad1) Řídící hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a omluvil z jednání Jana Šťastníka, následně 

nechal odsouhlasit program jednání, který byl schválen. 
 

Ad2) Petr Šíma informoval o jednání regionálních sekretářů, kterého se zúčastnil celý sekretariát. Nejdůležitější 

body z jednání: 
- Aktualizace a zefektivnění FIS, fungování FIS 

- Ekonomika, Program VIII z MŠMT a jeho kontrola ze strany ministerstva vůči oddílům 
- Informace ke školským soutěžím (start soutěží, odměny pro zúčastněné školy, reklamní plnění) 

Petr Šíma dále upozornil na nejdůležitější body ze zápisu VV ČFbU 
- Ekonomika, Český florbal má schváleny peníze z MŠMT 

- Probírala se efektivita jednotlivých programů podpory (např. PP2 cestovné) 

- Řešeno MS2018, úvodní informace, lístky do prodeje atd. 
RVV bere vše na vědomí. 

 
Ad3) Sekretariát nedostal žádné materiály z komisí ČFbU. Bedřich Chromek se zúčastnil jednání Komise rozvoje 

a seznámil členy s nejdůležitějšími body z jednání: 

- Diskuze k programu podpory č.3: manažeři 
- Debatovány rozvojové plány, rozvojový plán našeho Regionu mezi 3 nejlepšími 

 



 

Ligová komise požádala všechny Regiony o zamyšlení a vyjádření nad úrovní a fungováním Regionálních lig 

(sedm soutěží) a možné transformaci dle fotbalu přechodem na 5 Divizí a dále pokračováním 14 krajských 
soutěží => proběhla diskuze RVV, který se v současnosti k této variantě nepřiklání a chce zachovat 

stávající model. V regionální soutěži dochází ke srovnání a prolnutí úrovní z krajských soutěží, dle nového 

modelu by byl přechod z krajské soutěže rovnou do celostátních soutěží, neadekvátní u méně rozvinutých a 
početných krajů, u nás např. Zlínský kraj. 

 
Ad4) RVV diskutoval rozvojový plán. Předsedové jednotlivých komisí mohou aktuálně navrhnout doplnění 

rozvojového plánu nebo i navrhnout možností rozšíření i pro další rok. 
 

Ad5) Jan Stavělík informoval o schůzi KRD, která proběhla před jednáním RVV. Nejdůležitější body z jednání: 

- Školení rozhodčích => přibude ještě další termín v říjnu 
- Semináře rozhodčích => diskuze nad pojetím a tématy pro příští sezónu 

- Diskuze nad počtem rozhodčích, analýza stavu, návrhy řešení (zvýšení pokuty, zvýšení povinnosti, 
odměna pro oddíly s vyšším počtem rozhodčích, benefity pro rozhodčí atd.) => diskuze nad navýšením 

počtu rozhodčích přenesena také do RVV => Návrh RVV na ocenění rozhodčích s větším počtem 

termínů či větším počtem odpískaných minut (forma např. kreditního systému a odměn pro rozhodčí ve 
formě mikin, finanční odměny atd.), toto sekretariát připraví do dalšího jednání. 

 
Ad6) Pavel Brückner informoval o regionálních výběrech. Tréninky probíhají pravidelně každý týden na 

domluvené hale ve stabilním čase. Tréninky začaly v obou krajích v neděli 10.září. Průběžně se řeší ještě 
termínová listina jednotlivých tréninků výběrů vzhledem k termínové listině soutěží a času hlavních trenérů. Do 

konce září budou podepsány smlouvy se všemi hlavními trenéry výběrů. 

Diskuze nad počtem hráček ve Zlínském kraji především v kategorii dorostenek. Nejedná se prakticky o výběr 
dorostenek, ale o sezvání téměř všech hráček z kraje. Prozatím budou dorostenky trénovat se žákyněmi a 

budou se připojovat rovnou na trénink dorostenek v Jihomoravském kraji. 
 

Ad7) Pavel Rochovanský za Ligovou komisi informoval o novém sazebníku pokut pro sezónu. Diskuze nad 

jednotlivými body sazebníku. Diskutována zdravotnické služba, sekretariát bude apelovat na rozhodčí, aby dbali 
během turnaje/zápasu na kontrole přítomnosti odpovědné osoby za zdravotnickou službu. Informace k novému 

sazebníku budou zaslány sekretářům oddílům. RVV bere nový sazebník na vědomí. 
 

Ad8) Petr Šíma informoval o školení rozhodčích i sekretářů oddílů v průběhu září.  

- Všechny oddíly se zúčastnily školení sekretářů, v každém kraji dvě školení. 
- U rozhodčích počet vyškolených osob 154, z toho 149 z našeho Regionu. 103 rozhodčích plní za oddíly 

povinnost. Připraveno školení rozhodčích v dodatečném termínu, pravděpodobně 4. 10. v Brně. 
 

Ad9) Petr Šíma informoval o stavu rozpočtu za rok 2017. Oproti předpokladům bude určitý nárůst příjmů, 
možnost vyčerpat náklady v předpokládané výši. Úkolem sekretariátu a členů RVV promyslet do dalšího jednání 

případné využití. 

 
Ad10) Petr Šíma dále informoval o připravovaném návrhu rozpočtu na rok 2018. Petr Šíma apeluje na RVV, 

aby nejpozději týden před příštím jednání RVV zaslali předsedové komisí návrhy pro rozpočet za 
svoji komisi, abychom tyto věci mohli diskutovat a projednat už na říjnovém jednání. 

 

Ad11) Petr Šíma připomenul, že EFT 2018 bude s největší pravděpodobností v Brně, projednávány alternativy 
DRFG aréna a městská hala Vodova. Proběhla diskuze nad případnými oběma variantami, RVV by se přikláněl 

k hale Vodova. Konečné místo stále v jednání. 
 

Ad12) Jaroslav Hála avizoval změnu v Komisi rozvoje ženského florbalu. Z komise dobrovolně odstupuje 
Michaela Bařinová z časových důvodů. Na její pozici navržena ze Zlínského kraje Pavla Manová. RVV bere tuto 

změnu na vědomí. 



 

Diskuze nad povinností mládežnického družstva v Regionální lize pro příští rok. Potvrzení této povinnosti pro 

danou soutěž od příští sezóny. 
Debata nad zavedením povinnosti elektronického zápisu v některých regionálních či krajských soutěží. V této 

sezóně elektronický zápis v soutěžích s dlouhodobou tabulkou doporučujeme. Zavádění povinnosti pro další 

sezónu bude v průběhu sezóny diskutováno. Výhledově se připravuje celorepublikově přechod na elektronické 
zápisy. 

 
Termín dalšího jednání: 16. 10. 2017 – restaurace Arkáda Bučovice 

 
 

Konec: 21:00 

Zapisovatel: Pavel Brückner 
 

 


